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 Totalt 67 träningstillfällen med en hög närvaro. Nästan hälften av spelarna har 70% närvaro 

eller mera och ett par spelare har över 95% närvaro! 

 Sammanhållningen i båda lagen är riktigt bra, nästan för bra då pratet kan ta överhand på 

träningen. (Lite att jobba på till nästa säsong ) 

 Övernattningscuppen i Västerås gick hur bra som helst, både på planen och framför allt 

utanför. 

 Nästa säsong tittar vi på att försöka åka till Uppsala och Storvretacupen 4-6/1 2020. 

 Ekonomin i lagkassan är bra. Årets resultat blev ca +21.000kr, Totalt i kassan ca +51.000kr. 

 Anders Friberg berättade att flera av våra sammarbetspartners är i dagsläget positiva till att 

förlänga sina ”avtal” med ytterligare en säsong. 

 Vi behöver köpa in matchtröjor som vi kan använda vid bortamatcher så vi inte har samma 

tröjfärg som hemmalaget. 

 Inköp av eventuella målvaksskydd till nästa säsong. 

 Vi försöker att sammanlägga hemmamatcher för -08 och -09 laget då båda lagen kommer att 

spela i serie. Kan vi spela efter varandra underlättar det med både bokning av domare och 

plock med ”kiosken”. 

 Kiosken görs enklare med utbudet för att det ska gå smidigt att plocka upp/ner. 

 Nästa säsong gör vi ”arbetsschema” för bemanning av kiosk och sekretariatet. 

 Någon slags frivillig försäljning planerar vi med att ta fram, kakor, Newbody eller liknade som 

kanske ”säljer sig” lite själv. 

 Träningstider för hösten är inte klart ännu men liknade som vi haft och i Skogstorp siktar vi 

på. Serieindelningen är inte heller klar ännu, vi återkommer om detta. 

 Avslutningsfika 2019-06-02 kl.14:00 på Kafé till Salu. 

 

 

Mvh. 

Göran, Peter, To m, Andreas och Niclas. 


